
1ste commissie
VERSLAG

Datum/uur vergadering donderdag 15 september 2022 
Plaats vergadering Provinciehuis Boeverbos 

  

 
Voorzitter Piet Vandermersch

Leden De dames Els Kindt, Martine Vanbrabant, Hilde Decleer, de heren Bart 
Naeyaert, gedeputeerde, Wim Aernoudt, Filip Buyse, Luc Coupillie, 
Claude Croes, Christof Dejaegher, Johan De Poorter, Anthony Dumarey, 
Kristof Pillaert, Peter Roose, Maarten Tavernier, Ershad Yaftali, Simon 
Bekaert

Verontschuldigd de heer Rik Soens , mevrouw Gerda Schotte,
Ambtenaren –deskundigen de dames Isolde Cauwelier, Kim Steen, Ann Tavernier, Charlotte 

Vantomme, de heren Bart Dekoninck, Koen Dewulf, Lieven Louwagie 
(verslaggeving), Jan Vandecavey

Agendapunt 16
Goedkeuren van het wijzigen van de tarieven van de dossiertaks bij indiening van 
omgevingsvergunningsdossiers

De heer Maarten Tavernier merkt op dat de stijging van de dossiertaks niet zo min is en dat 
het logisch is dat men probeert af te stemmen tussen de verschillende provincies. De vorige 
keer werd er een verschil gemaakt tussen een gewoon dossier met of zonder MER en 
veiligheidsrapport. Dit is nu niet meer het geval. 
De heer Koen Dewulf antwoordt dat men op dit punt ook intern gediscussieerd heeft. Maar 
men stelt vast er nog nauwelijks input is van Vlaanderen bij de gewone dossiers. Bij de 
opmaak van een MER is dit wel het geval. Dit resulteert in het feit dat de dienst bijna meer 
werk heeft met een gewoon dossier dan met een dossier met MER.
De heer Wim Aernoudt verwijst naar het overzicht met aantallen dossiers uit de presentatie 
en vraagt of dezelfde cijfers beschikbaar zijn voor de vorige jaren.
Deze overzichten zullen toegevoegd worden aan het verslag.
De heer Koen Dewulf duidt hierbij dat hij twee tendensen opmerkt:

- het aantal beroepen stijgt
- Sedert de PAS-problematiek zijn er duidelijk minder landbouwdossiers.

De voorzitter vraagt of iedereen akkoord gaat.

De heer Kristof Pillaert merkt op dat in de commissie het niet de vraag is of iedereen akkoord 
gaat, maar dat de stemming gebeurt in de provincieraad.
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SAMENVATTING VAN DE BESPREKING:
Volgende raadsleden zijn tussengekomen:
De heren Maarten Tavernier, de heer Kristof Pillaert en Wim Aernoudt

Informatieve vragen werden gesteld over volgende onderwerpen: de heer Maarten Tavernier 
over het niet aanhouden van een verschil tussen dossier met MER en veiligheidsrapport en 
andere gewone dossiers, de heer Wim Aernoudt over de aantallen dossiers, de heer Kristof 
Pillaert over de goedkeuring van het dossier

De verslaggever, De voorzitter,
Els Kindt Piet Vandermersch
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Handtekening(en)  
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